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                      Un poble referent

Enguany, s’acosta un dels grans esdeveniments del poble; la fira de la botifarra. Una activitat que, 13 anys després d’haver-la inaugurat, conserva la 
rellevància i cada cop pren més ressò. Unes jornades que responen al compromís de posar la Garriga al mapa de les fires més destacades del país i, de 
retruc, genera un gran impacte molt positiu al municipi; ocupacional, econòmic, turístic, social, cultural i gastronòmic.
Tanmateix, la fira s’ha convertit en un espai on la cultura, l’esport i la ciutadania en general, es donen la mà per gaudir de la millor gastronomia local. 
Perquè tot això gira entorn la botifarra garriguenca, una marca col·lectiva que ens representa i ens omple d’orgull com a poble.
Des de Junts donem tot el suport als comerços i restauració, entitats i associacions que s’ha bolcat per fer realitat, esdeveniments com la fira de la 
botifarra. Ells són els responsables de l’èxit compartit d’aquesta fira.
D’altra banda, al darrer ple, vam defensar la continuïtat del GP de F1 al Circuit de Montmeló més enllà del 2026, ja que creiem que equipaments de país 
com el circuit de Barcelona-Catalunya, són una gran carta de presentació del nostre país al món. A més a més, aquest impacte es trasllada també a la 
Garriga i a la nostra comarca. Junts sempre defensarem aquests esdeveniments que generin un impacte positiu per la Garriga, tals com la recentment 
disputada XIV Copa Generalitat que s’ha celebrat a Can Violí, i que ens ha situat com a seu de la màxima competició esportiva d’Hoquei Patins de 
Catalunya.
Com sempre, ens posem a la vostra disposició i us convidem a que ens seguiu a les nostres xarxes socials.
twitter: @JuntsxLG  ·  facebook: Junts La Garriga  ·  instagram: @juntsxlagarriga

                  L’AIGUA, un bé escàs

L’aigua està sent objecte de debat a tots nivells de la nostra societat, ja que estem patint una sequera de la qual els seus efectes es podien haver mini-
mitzat, si no, evitat.
El 2008 ja vam patir una sequera i, tot i que es va parlar del que es faria perquè això no es repetís ... No s’ha fet res, motiu al·legat? Les retallades i la crisi 
econòmica.
Els catalans portem molts anys pagant a la factura de l’aigua el manteniment de la xarxa. Les companyies fan beneficis milionaris i la xarxa continua 
perdent un gran percentatge d’aigua. Qui se’n fa càrrec de revisar, reparar, canviar, vaja, fer el manteniment d’aquesta xarxa? Qui vetlla per què les fuites 
i el mal manteniment no estigui a l’ordre del dia?
Tenim uns governs q fan política per l’ara i pels vots, no polítiques per resoldre els problemes del futur. I com sempre els que paguem la mala gestió dels 
governats acabem sent els ciutadans. Ara amb les restriccions, però el mateix ens passarà amb les renovables, quan arribi el 2030 i siguem la comunitat 
autònoma d’Espanya amb menys energia renovable
Tot i que els ciutadans estem intentant canviar els nostres hàbits cap a una gestió més intel·ligent dels recursos naturals, ens cal molta feina encara. 
Aquí és on la Generalitat declina responsabilitats i les passa als ajuntaments. Què farà l’Ajuntament de La Garriga a part de les restriccions marcades? 
Vetllarà perquè es compleixi el cabal d’aigua màxim que pot gastar cada ciutadà? Prendrà mesures si això no es duu a terme? Potser també es podria 
considerar recuperar alguns pous per regar, netejar carrers o altres usos si aquesta aigua no és adequada per consum.
Resumint, cal ser conscients i posar el nostre gra de sorra tenint consciència de com usar els recursos naturals, que són un bé preuat però escàs. Però 
sobretot, ens cal el suport dels nostres governants començant a escala local i acabant a escala de país.

twitter: @100x100LG ·  facebook: 100x100LG  ·  instagram: @100x100lg  
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                     Propera estació, el traspàs

L’esperada represa del servei de trens a la Garriga ha estat, sense sorprendre’ns gens, deficient. Adif i Renfe van fer servir els sacrificats usuaris com 
a conills d’índies per provar la línia R3, després de tres mesos d’obres i de col·locar vies i catenàries noves. No hi va haver ni proves de càrrega ni de 
coordinació del trànsit. El diumenge 4 de febrer la cosa no va anar gens fina, i enlloc de fer marxa enrere i suspendre el servei, l’endemà començava una 
horrorosa setmana laboral de supressió de convois, retards i sense megafonia.
Un cop més, es posa en evidència que la gestió de les infraestructures per part de l’Estat espanyol menysté la ciutadania que aposta pel transport públic 
o la que no té cap altra opció per anar a treballar o estudiar. Sense una bona oferta en mobilitat sostenible no farem res ni per combatre l’emergència 
climàtica ni per millorar la qualitat de vida de la nostra gent. Per això Esquerra Republicana ha lluitat a tots els nivells per aconseguir el traspàs integral 
de la gestió de vies, trens i serveis des de Catalunya. Seguirem negociant perquè el compromís arrencat esdevingui una realitat. La propera estació és el 
traspàs: dotar-nos d’eines d’estat per ser un estat.
I a la Garriga, què ha fet l’ajuntament? Doncs anar a remolc dels esdeveniments. El principal culpable és el gestor de la infraestructura, un organisme opac 
que no anticipa el que farà. Emperò, aquest equip de Govern es va presentar a les eleccions assegurant que això no passaria.
I ha passat. Per això la Casa de la Vila ha implantat mesures de mobilitat d’un dia per l’altre: ni comissions de Territori, ni Taula de Mobilitat, ni reunions 
amb els veïns. Ni tampoc una “mirada global” sobre la gestió del trànsit. D’allò promès, res.
L’únic que tenim són anuncis que esperem que no siguin cortines de fum per tapar la impotència. Esperem que sí, que podrem picar els tiquets des de la 
banda del centre i que dignificaran els murs de formigó.
web: www.esquerra.cat/lagarriga  ·  twitter: @ercambacord  ·  facebook: ercambacord  ·  instagram: @ercambacord  ·  @: lagarriga@esquerra.cat

                   La fira de la botifarra, poc més que un simple aparador
Ja arriba l’esperada fira de la botifarra, on l’equip de govern es penja medalles per fomentar l’economia i el turisme a la Garriga. Un cap de setmana de 
massificació de cotxes als accessos i aparcaments i aglomeracions de persones al centre del poble. 
A Ca N’illa, el barri de dalt, barri de Montserrat i a tants d’altres, tan sols hi arriba qui camina de forma despistada o s’ha quedat sense aparcament. Les 
empreses i productors de fora de la Garriga tenen una importància central en detriment dels comerços que no formen part de la indústria càrnia o que 
no estan situats al centre, i que es queden una vegada més poc representats. Les activitats, també únicament a les que semblen les úniques places del 
poble, condemnen al veïnat dels altres barris a viure a una Garriga residencial amb poc costum de cultura i vida festiva a les zones allunyades del centre. 
Per les entitats, també és un esdeveniment més, en el qual no es compta ni amb la col·laboració propositiva ni amb la gran aportació cultural que podrien 
generar. 
Així doncs, una vegada més, la fira de la botifarra torna a representar només a un sector, fomentant un consum que ni tan sols aporta un benefici únic als 
comerços del poble, i tampoc aporta un valor sociocultural a la Garriga i a tots els seus barris.  
Però ei, si tampoc et sents representada per aquest model de festa, no t’amoïnis, que el mateix dissabte 2 de març, la CUP de la Garriga organitza la seva 
calçotada popular antifeixista a la pista número 1. Tothom hi serà benvingut!

web: lagarriga.cup.cat  ·  twitter: @cuplagarriga  ·  facebook: cuplagarriga  ·  instagram: @cup_la_garriga  ·  @:  lagarriga@cup.cat

                              Un nou espai per donar millor servei a la ciutadania

Aquest mes de febrer s’ha posat en funcionament el nou espai de Serveis Socials a la Garriga. Un dels objectius que ens vam posar als primers 100 dies 
de govern era buscar un espai adequat per atendre a les persones usuàries de totes les àrees socials del nostre municipi ja que, a finals de la legislatura 
anterior es va fer un trasllat a la Sala de plens, espai que no complia les necessitats de confidencialitat que hauria de tenir aquest servei. 
En aquell moment s’estudiava aquesta ubicació, mentre que va sorgir la oportunitat del nou local que s’ha estrenat: un local de lloguer però adequat i 
espaiós. 
Durant aquests mesos, s’ha treballat en la millora i adequació de l’espai , i de forma temporal es van instal·lar a un altre espai de l’Ajuntament, recuperant 
la sala de plens per l’ús que ha de tenir: celebrar les sessions plenàries del municipi.
L’espai ja és una realitat i hem aconseguit els propòsits que ens vam marcar: millorar les condicions laborals del personal de l’àrea de serveis socials, el 
principi de confidencialitat de les persones usuàries, l’accessibilitat de tothom per poder accedir-hi i modernitzar les instal·lacions i el servei.
Volem agrair l’esforç que ha fet tot el personal tècnic per a treballar durant aquestes setmanes que han durat les obres. Sabem que el seu treball és 
important i volíem dotar d’un espai que donés la importància que veritablement té aquesta àrea. 
També recuperem part del finançament de l’àrea, fent un esforç econòmic, però a la vegada marcant una prioritat clara del govern de la Garriga.

web: lagarriga.socialistes.cat  ·  twitter: @PSClaGarriga  ·  facebook: partit.delssocialisteslagarriga  ·  instagram: @psclagarriga  ·  @: lagarriga@socialistes.cat


